

Recommended use: Digestive aid.

Medicinal ingredients: Each vegetarian capsule contains/**Ingrédients médicinaux :** Chaque gélule végétale contient

Cellulase (<i>Trichoderma reesei</i>)	15 mg	75 FCC CU
alpha-Amylase (<i>Aspergillus flavus</i>)	48 mg	4,800 FCC DU
Lactase (<i>Aspergillus flavus</i>)	60 mg	300 FCC ALU
Invertase (beta - fructofuranosidase, <i>Saccharomyces cerevisiae</i>)	3 mg	15 FCC INUV
Fungal Protease/Protéase fongique (<i>Aspergillus flavus</i>)	120 mg	12,000 FCC HUT
Lipase (<i>Triacylglycerol lipase, Aspergillus niger</i>)	20 mg	100 FCC LU

Non-medicinal ingredients: Microcrystalline cellulose, magnesium stearate, hydroxypropyl methylcellulose.

Recommended dose (adults): Take 1 - 2 capsules per day with meals or as directed by a health care practitioner.

Recommended duration of use: For long term use, consult a health care practitioner.

Caution/warnings: Consult a health care practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding, if you are taking anti-inflammatory or other enzyme products, or if you have diabetes or galactosemia, gastrointestinal lesions/ulcers, are taking anticoagulant agents, anti-inflammatory agents or other enzyme products or are having surgery. Headaches, heartburn, bloating and hypersensitivity (e.g. allergy) have been known to occur, in which case, discontinue use.



104-01
Only available from health care professionals.

Seulement disponible via un professionnel de la santé.



BIOMED™

Biozyme

Broad Spectrum Digestive Enzymes
Ezzymes digestifs à large spectre

150 CAPSULES/
GÉLULES



NPN 80033866

Contra-indications: Do not use if allergic to *Aspergillus* or other molds. Keep in a cool dry place away from sunlight. Keep out of reach of children.

Safety sealed for your protection.

Usage: Aide à la digestion.

Ingrédients non-médicinaux: Cellulose microcristalline, stéarate de magnésium, hydroxypropyl méthylcellulose.

Posologie (adultes) : Prendre 1 - 2 gélules par jour avec le repas, ou selon les indications d'un professionnel de la santé.

Durée d'utilisation : Pour une utilisation à long terme, consulter un praticien de la santé.

Mise en garde : Consulter un praticien de soins de santé avant l'utilisation si vous êtes enceinte ou si vous allaitez, si vous prenez des anti-inflammatoires ou autres produits enzymatiques, ou si vous avez le diabète ou la galactosémie, lésions/ulcères gastro-intestinaux, prenez des agents anticoagulants, anti-inflammatoires ou autres produits enzymatiques ou rencontrez chirurgie. Maux de tête, brûlures d'estomac, des ballonnements et une hypersensibilité (allergie, par exemple) ont été connus pour se produire, auquel cas, cesser l'utilisation.

Contre-indications : Ne pas utiliser si vous êtes allergique à *Aspergillus* ou autres moules.

Conserver dans un endroit frais et sec à l'abri du soleil. Gardez hors de la portée des enfants. Scellé pour votre sécurité.

Distributed by/Distribué par:

🇨🇦 **Biomed International Products Corp.**

102-3738 North Fraser Way,
Burnaby, BC, V5G 5G7 Canada

1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp: